
Heino, 26-04-2020

Aan : college van B&W van Raalte

Onderwerp : ontwikkelingen zonneparken Heino

Geacht college,

Graag vragen we uw aandacht voor het volgende:

1) Onlangs hebben we kennis genomen van twee initiatieven in Heino inzake de aanleg van 
zonneparken. De ene betreft het initiatief ten westen van de N35 (Solarfields) en de andere 
aan de noordkant van Heino (Kanaaldijk-Zuid/Powerfields). 
In beide trajecten blijven de mogelijkheden voor inwoners om hier op te reageren, vanwege 
de corona-maatregelen, beperkt tot digitale mogelijkheden. Hoewel we ons realiseren dat 
het primair de taak en verantwoordelijkheid van de initiatiefnemers is om de communicatie 
vorm te geven en draagvlak te creëren, lijkt het ons wijs dat ook van gemeentewege wordt 
aangedrongen op ‘fysieke’ informatiebijeenkomsten. 
Graag vernemen we van u welke mogelijkheden u ziet om fysieke informatiebijeenkomsten 
in deze voortrajecten te borgen.

2) Ten aanzien van het Solarfields-initiatief om in Heino een zonnepark te realiseren aan de 
Westkant van de N35 ten noorden van de Raalterdwarsweg, bovendien het volgende:

Momenteel loopt ook het traject tot uitbreiding van bedrijventerrein Blankenfoort. Binnen 
deze ontwikkelingen hebben we eerder gevraagd te kijken naar mogelijkheden om een 
parallelweg tussen dat bedrijventerrein en N35 te realiseren. Ook Plaatselijk Belang Heino 
heeft hierom verzocht en de wethouder heeft, tijdens een informatiebijeenkomst hierover, 
toegezegd dit te zullen onderzoeken.

Met een parallelweg aan ‘de binnenkant’ van de N35 kan in toekomst mogelijk zwaar 
vrachtverkeer en landbouwverkeer door het centrum van Heino worden voorkomen. Deze 
parallelweg kan tevens bijdragen tot een snelle fietsverbinding tussen Raalte en Zwolle, 
immers: een parallelweg kan tevens een verbinding worden tussen de parallelweg Heino-
Raalte en Heino-Zwolle. 
In het verlengde van deze visie zou het ons inziens te overwegen Solarfields op te roepen bij 
de aanleg van het beoogde zonnepark ruimtelijk ook rekening te houden met de optie van 
een parallelle (ontsluitings-)weg langs de N35.
Vraag: bent u het met ons eens dat het goed zou zijn om binnen de planontwikkelingen voor 
dit zonnepark rekening te houden met een mogelijke parallelweg. Welke mogelijkheden ziet 
u om hier op te sturen. 

Met vriendelijke groet

Fractie BurgerBelangen 
namens deze, Ben Nijboer.


